課程發展議會

個人、社會及人文教育委員會(2023-2025) 已於 2024 年 5 月 29 日(星期三),下午 3 時正, 在九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心 西座 4 樓 W424 室舉行第三次會議

The 3rd meeting of the Curriculum Development Council
Committee on Personal, Social & Humanities Education (2023-25)

was held on 29 May 2024 (Wednesday) at 3:00 p.m.

at Room W424, 4/F, West Block,

Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre,

19 Suffolk Road, Kowloon Tong

- 1. 委員省覽並通過個人、社會及人文教育委員會(2023-25)第二次會議紀錄。 The minutes of the 2nd meeting of CDCC on PSHE (2023-25) was confirmed.
- 2. 委員討論並通過《宗教教育課程指引(中一至中三)》,稍後會向課程發展議會 匯報。
 - Members discussed and endorsed the *Religious Education Curriculum Guide* (Secondary 1-3). The document would be presented to the Curriculum Development Council.
- 3. 委員討論並通過優化地理課程(中四至中六)的學校諮詢稿,稍後會向課程發展議會匯報。
 - Members discussed and endorsed the school consultation draft of the proposed optimisation of the Geography Curriculum (Secondary 4-6). The document would be presented to the Curriculum Development Council.
- 4. 委員知悉個人、社會及人文教育學習領域各科課程的推行情況和教育局提供的 支援措施,並支持各科繼續推展相關工作。
 - Members noted the latest development of the PSHE KLA and individual PSHE subjects, as well as the support measures provided by the Education Bureau. Members supported the continued development of related work in different subjects.